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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Bermunda a Quetzal z Federace Plejaren 

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 
 

Osmistý sedmadevadesátý kontakt 

Neděle, 15. září 2024, 15.21 hod. 

 

Billy   Tady jsem, buď vítána a pozdravena, Bermunda. Důvod, proč jsem vzápětí nevyběhl a nepřišel 
sem hned poté, co jsi volala, spočíval v tom, že jsem byl právě ve světnici a pil kávu – proto, když jsi 
volala, trvalo jednu nebo dvě minutky, než jsem ji do sebe rychle hodil. Je pěkné, že přicházíte opět 
častěji, jenže právě někdy nevím předem, kdy to bude, a proto momentálně nebývám v kanceláři 
a voláte mě telefonicky. Madeleine je v tomto ohledu velmi pozorná a pokaždé vidí, když opět někdo 
používá telefon z kanceláře a když se rozsvítí červené světýlko, protože vy to přece zvládáte tak, 
že nezaznívá telefonní signál, který by upozorňoval na volání, resp. že telefon nevyzvání, takže potom 
vím, že je tu někdo od vás. Že mě zavoláš jiným způsobem, to jsem neočekával, a mimoto bych si ani 
nevšiml, kdyby telefon svítil červeně, protože jsem se při pití kávy díval na televizi. 

Bermunda   To je dlouhé pozdravení, ale rovněž tě zdravím, milý příteli, Eduarde. Telefon jsem 
nepoužila proto, že jsem byla svými myšlenkami ještě dosti nepřítomná a zaměstnaná, totiž tím, co ti 
chci povědět, a ... 

Billy   ... aha, tohle se tedy stává i tobě. Mně se to stává často, zvláště tehdy, když se věnuji práci, jelikož 
potom nevnímám, co se kolem mě děje, a ani se nikdy nedívám na hodinky, a tak nevnímám, jak čas 
utíká. 

Bermunda   To dokážu dobře pochopit, neboť u mě je to častokrát stejné. Důvod, proč sem ale přicházím 
– a to jen nakrátko, načež budu muset opět odejít –, tkví v tom, že tě chci naléhavě upozornit na něco, 
co jsem zjistila a co může přinést dosti neradostné důsledky. Pokud totiž ... i nadále ... ... ... 

Billy   Děkuji, ale postarám se o to, aby to bylo ze strany ... uvedeno do pořádku, přičemž si myslím, 
že postačí už jen informace v tomto ohledu. 
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Bermunda   To si myslím rovněž, neboť ...   

Billy   Právě, jelikož ... přece není padlý na hlavu, ale realistický, a krom toho ... Nuže, více o tom jistě 
není nutno hovořit. 

Bermunda   Tak tomu patrně je.      

Billy   Pak se tě chci pro jednou zeptat, co si vlastně myslíš o tom, že jsou ty různé vládní partaje stále 
k smrti znepřátelené? Podle toho, jak se informuji ze zpráv, se zvláště v Německu jedná o strany FDP 
(Svobodnou demokratickou stranu), Zelení, CSU (Křesťansko-sociální unii) a CDU (Křesťansko-
demokratickou unii) – jsou to fakticky tyhle strany –, které se pokaždé hrubě »navážejí« do strany AfD 
(Alternativa pro Německo) a strany BSW (Aliance Sahry Wagenknechtové). Tu stranu BSW založila Sahra 
Wagenknechtová přece teprve před několika měsíci, ale i přesto se na ni už obořují. Když se nad tím 
zamyslím, tak vlastně právě tyto dvě strany smýšlejí ve vztahu k Německu pokrokově, takže by této zemi 
dávaly správné rady a správně by ji vedly, anebo se pletu? Vy se přece zabýváte i tím, že tady na Zemi 
přesně zkoumáte smýšlení členů politických stran, přičemž tento úkol přísluší speciálně tobě, jak jsi mi 
vysvětlila, a proto se právě tážu – jelikož přece speciálně ty plníš tuto velmi obtížnou úlohu, při níž 
zkoumáš smýšlení politicky působících pozemšťanů –, do jaké míry to vše ty nebo vy obecně pokládáte 
za podstatné vyzkoumávat. Důkladně prošetřuješ i vládní činitele v Americe, a tak jsem tuze zvědavý, 
co jsi o nich vyzkoumala, neboť já vím z tehdejší doby, když jsem spolu se Sfath ... 

Bermunda   Ne, nepleteš se, neboť z mých poznatků plyne, že to, co jsi právě pověděl, exaktně souhlasí 
a neomylně povede k tomu, co jsi viděl spolu se Sfath již před 80 lety. To se tedy odehraje a nelze to již 
zastavit. To ... Amerika, resp. státní vedoucí a všichni ti, kteří mají téže smýšlení, a kteří tedy ke všem 
těm bezprávným a nebezpečným věcem bez zábran dávají svůj souhlas, což ... zlé následky ohledně ... 

Billy   To vím, a tuto katastrofu, která ... nelze zadržet ... Je tomu ale také tak, že se Amerika bezmezně 
zadlužuje. Krom toho je smýšlení Bidena a Harrisové – a také všech těch, kteří těmto hegemonistickým 
válečným štváčům přitakávají – více než jen choré, což lze říci také o všech těch občanech z lidu, kteří 
s těmito dvěma tahají za jeden provaz. A tak se teď budou o to více pumpovat peníze a zbraně 
Zelenskému do té války na Ukrajině, v důsledku čehož se ..., a to žel už nepůjde zastavit. Zelenskyj je 
člověk téhož druhu, jako je v Izraeli ten masový vrah Netanjahu, který – pokud mě v otázce času paměť 
nešálí – nyní beztrestně přikáže své vražedné armádě, aby vedla válku ještě i v Libanonu. Pokud si 
správně vzpomínám, tak tenhle Netanjahu, který je posedlý bludnými představami o genocidě, 
rozpoutá v příštích dnech a týdnech bombový masakr v Bejrútu nebo tak, při němž budou zavražděny 
stovky nevinných lidí. To bude ovšem jemu a všem jeho pochopům naprosto lhostejné, a vrchní američtí 
vůdci to budou dokonce schvalovat, zatímco však budou popírat, že o těchto následujících bombových 
masakrech atd. cokoli věděli. A Netanjahu, který fanaticky nenávidí Araby a islámské náboženství, může 
již od počátku války – pod ochranou Ameriky, kterou má za zády – neoblomně otročit svým genocidním 
bludům a nechat svoji armádu vraždit, bořit, mučit a znásilňovat podle chuti a nálady, aniž by mu v tom 
kdokoli bránil. Tak se to ale odehrává i na Ukrajině v případě Zelenského, jenže jiným způsobem, 
přičemž mu ještě asi 50 států dodává peníze a zbraně en gros a je spolu s Ukrajinou vychvalován. To 
probíhá tak, že jsou ustavičně a bez výjimky velebeni pouze váleční zločinci Zelenskyj a Netanjahu 
a jejich »úspěchy«, které nejsou ničím jiným než válečnými zločiny, zatímco Putin a Rusko jsou hrubě 
przněni na třetí. A také toto probíhá kvůli více než jen zákeřnému vlivu protiruské nenávisti, kterou 
hegemonisticky praktikuje Amerika a která na vládnoucí činitele a části populací – kteří jsou kvůli své 
hlouposti ovlivnitelní – působí tak sugestivně, že ve svém proamerickém postoji dělají vše, co Amerika 
zamýšlí a co si přeje, jak to říkal ve 40. letech 20. století již Sfath, když zkoumal smýšlení amerických 
vládnoucích a jejich podporovatelů. A přesně totéž přece říkáš i ty a ... 

Bermunda   ... tak tomu skutečně je. Ale to se vskutku týká pouze vládnoucích činitelů, jejich zastánců 
a podporovatelů, jakož i těch částí amerického obyvatelstva, které jsou stranné a zaujaté, a navíc 
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otrocky oddané vládě. Musí být však jasně řečeno, a sice pro všechny ty, kteří tvrdí opak, 
že neprovozujeme politiku, pokud spolu my dva probíráme to, co vyplynulo nebo v současnosti vyplývá 
z našich zjištění. Je tomu tak, že jen diskutujeme o efektivních faktech a o faktické pravdě a skutečnosti, 
která z nich plyne. 

Billy   Přirozeně. Jinak to nevidím a nechápu ani já, nicméně rýpalové a rozumbradové tomu porozumět 
chtít nebo moci nebudou, a právě tak jistě ani tomu, co je nutno říci o Zelenském, tom válečném 
fanatikovi, který se přece v nejbližší době objeví v Americe. S pomocí svého zlého, úlisného 
afektovaného chování, svého žebrání a svých lží si americké vládnoucí a jejich věřící podporovatele 
a zastánce omotá kolem svých válkychtivých prstů. To se stane za pár ní, až půjde do Ameriky, aby tam 
v souladu se svým válečným fanatismem žebral o další zbraně a peníze – což bude ostatně současně 
činit i ten masový vrah Netanjahu –, a sice úspěšně, až se bude před vládními kruhy, které si svými lžemi 
nakloní, šířit mírou vrchovatou o svých pomatených válečných ambicích a válečných fantaziích. Mnozí 
z těchto vládních kruhů mu otrocky propadnou a budou mu ležet u nohou, jak jsem viděl, když jsem 
tehdy spolu se Sfath vše přesně pozoroval, to jest, když jsme tehdy cestovali do budoucnosti dnešní 
doby. Zelenskyj si za několik dní – pokud si ještě správně vzpomínám – svojí válkylačností všechny tak 
omotá kolem prstu, že dostane od Amíků příslib miliardových darů v dolarech a ve zbraních, jelikož jeho 
válečné žebrání zapůsobí a udělá na slepě věřící a do války nadšené posluchače takový dojem, že by mu 
snesli všechno modré z nebe, kdyby o to žádal nebo žebral. Podaří se mu napálit a doběhnout vlády 
všech zemí a části obyvatelstev, od nichž bude peníze a zbraně vyžebrávat. Ale v prvé řadě budou 
za vším hegemonisticky stát Američané, jelikož si chtějí přivtělit Rusko, přičemž ale právě oni zavinili, 
že Putin na Ukrajině spustil válku. Chtějí se v Rusku usadit tak, jako se usadili již v mnoha jiných zemích, 
v nichž zůstávají dřepět. To přece s pomocí lží a války udělali dvakrát i v Iráku, který byl zničen ve všech 
svých strukturách, ba co víc, do dnešního dne žije v chaosu, kriminalitě a ustavičných vzpourách, 
přičemž americké vojsko je v této zemi stále ještě přítomno a jakožto okupant v ní nezvládá situaci. Když 
jsem tam několikrát byl a osobně jsem se seznámil i se Saddámem Husajnem, tak byl Irák dobrou 
a čistou zemí, v tehdejší době jaksi bezpečnou, a navíc moderní, ale když tuto zemi pomocí lží a podvodů 
přepadl válkou americký prezident Bush senior a asi o jednu dekádu později i jeho syn, rovněž americký 
prezident, tak bylo vše zničeno a zlikvidováno, přičemž byla zpustošena i města a země atd., zatímco lid 
musel zažívat jednu hrůzu za druhou. A tak to bylo úplně všude, kde jsem byl a kde Amíci provozovali 
svoji nekalou činnost. A právě tak působení Američanů i nyní ... 

Bermunda   To bys měl ale zamlčet, neboť ... 

Billy   Samozřejmě, vždyť to říkám jen tobě, a tak potom, jako obvykle, napíšu v dané pasáži své 
trojtečky, až budu náš hovor vyvolávat a sepisovat. 

Bermunda   Přirozeně, na to jsem nepomyslela. Ale nyní chci referovat o tom, na co ses mě dotázal 
ohledně těch dvou politických stran v Německu a ohledně smýšlení jejich členů. Nuže ano, k tomu je 
nutno vysvětlit, že se toto smýšlení zaměřuje na správné a spravedlivé vedení státu a na pokojnost, 
nicméně jedinci s jiným smýšlením, kteří byli do těchto stran nastrčeni a projevují neonacistické návaly, 
se tajně a skrytě pokoušejí všechny ty skutečně dobré a poctivé věci podemílat a dotyčné strany zavést 
na stranu neonacistů – toto počínání ovšem nezůstává utajeno a navenek vzbuzuje zcela chybný dojem 
a kazí dotyčným stranám pověst. Jsou tedy tajně a podle prováděny pokusy o to ty dobré věci podrývat, 
a to tak, že do těchto stran tajně vstupují jinak smýšlející jedinci, kteří uvažují neonacisticky, a sice jako 
jejich členové, aby je podrývali a kazili jim dobrou pověst, ačkoliv tyto strany s neonacismem nemají, 
a ani nechtějí mít, nikterak nic společného. Byla jsem schopna zjistit, že tento dosti zlý podnik byl 
vícekrát proveden dokonce ze strany ..., k níž podle mých poznatků náležejí četní členové se závažně 
neonacistickým smýšlením, a jsou opět a nově vyvíjeny pokusy o to propašovat do strany AfD i BSW 
členy s neonacistickým smýšlením. Smýšlení pravých členů strany AfD a strany BSW svědčí ovšem 
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o pokojnosti, která se nezaměřuje ani na svárlivou konfrontaci, ani na schvalování války. Z toho důvodu 
také odmítají zbraňové dodávky na Ukrajinu, které ovšem naopak podporují členové oněch stran, které 
částečně, více či méně, propadly neonacistickému smýšlení a které na Ukrajinu neuvážlivě dodávají 
zbraně. Toto je samozřejmě velmi neférové vůči nevědoucím členům těchto stran, kteří o tajném 
a záludném neonacistickém smýšlení svých stranických kolegů nic nevědí, a tudíž jsou jimi podváděni 
a táhnou s nimi mylně za jeden provaz. A současně, při tom všem, ta osoba ministerstva zahraničí svými 
velmi hloupými, prostomyslnými chybnými snahami tím více narušuje v různých státech mír, a sice 
navzdory heslu »už nikdy válku«, které vzniklo po nacistické válce, jak jsi mi před delší dobou 
vysvětloval. Tato osoba ministerstva zahraničí jedná hloupě, fušersky a zveličuje se, takže z jejího 
hloupého a drzého řečnění vzešlo nebezpečí, které nyní hrozí v tom smyslu, že celá situace může vyústit 
ve velkou válku, k níž Německo vinou této prostoduše vedené zahraniční politiky směřuje. Toto 
nebezpečí bylo vyvoláno už jen těmi zbraňovými dodávkami na Ukrajinu, a sice vinou nezodpovědného 
a naprosto nerozvážného jednání otrocky proamerických státních vedoucích Německa, kteří tyto 
dodávky podporují a kteří jsou ještě i nadále téhož smýšlení a kvůli své hlouposti nerozeznávají ani 
skutečnost, ani pravdu. 

Billy   To je neslýchané a nevídaně zavrženíhodné, ale nelze proti tomu nic učinit, jelikož na ty vládnoucí 
činitele člověk nedosáhne. Krom toho se většina z nich natolik orientuje na lhaní, že vše popírají 
a zapírají, a to dokonce i tehdy, když jim může člověk všechno dokázat. Proto ani ti nemnozí poctiví 
činitelé ve vládách nemají šanci pozvednout své slovo a konat a prosadit to, co je správné. 

Bermunda Tak tomu žel je, jak jsem sama vybádala, a proto mohu potvrdit správnost tvé výpovědi. 
Že to vše ale populace akceptuje a připouští, to je právě tak nepochopitelné jako to, že ty které válečné 
štváče a proválečné činitele, kteří chtějí vést, nebo dokonce vyvolat válku, ihned nesesadí z úřadu 
a nepošle do vyhnanství – to nelze pochopit. A tak mnozí lidé z národů také připouštějí, aby se 
pro osoby, které působily v lidu vlastně jako vědomí či nevědomí váleční štváči, pořádaly za jistou dobu 
po válečném vítězství, masakru či neštěstí pamětní či výroční oslavy atd. Účast na nich ovšem v lidech 
vzbuzuje psychicky zatěžující a silně jitřivé vzpomínky, ba co víc, vznikají v nich potom také myšlenky 
a hnutí pomsty a odvety, jež následně vyúsťují v nenávist, či dokonce ve skutek. 

Billy   To říkal už Sfath, ale většina lidí ze Země je příliš blbá na to, aby to pochopila. Mimoto je k tomu, 
o čem ses zmiňovala, nutno povědět, že mocipáni z vlád a úřadů jsou tady na Zemi právě chráněni, takže 
mohou ve svém ubohém štváčství, vyvolávání a vedení válek a v nepoctivostech všeho druhu 
pokračovat dále, a to zpravidla proto, že ihned zakročuje policie a vojsko, aby »vytvořily pořádek«, čímž 
brání tomu, aby provinilí činitelé z vlád a úřadů byli zproštěni své funkce. A tak nepřináší nic ani to, když 
části národa demonstrují, jakož ani pravda, pokud je odhalena. O tom bych mohl sám zpívat písničku, 
neboť náš zdejší úřad nám dělá spolu s novým lesníkem nepříjemnosti, protože ten lesník se vměšuje 
do věcí, jimž pranic nerozumí, stejně jako členové úřadů, kteří sem přicházejí s policií a chtějí rozkazovat, 
co máme dělat a nedělat na soukromém pozemku našeho Střediska. To proto, že jsme tento původně 
zcela zchátralý statek a také jeho naprosto vymýcený les a rovněž zpustlý a částečně tlakem kopce 
sesutý pozemek opět uvedli do pořádku, resp. vyplnili. Za to máme nyní pykat a být poručníkováni, 
zatímco úřad nikdy nic nepodnikl, když byl les po 18 let totálně vymycován a nikdy nebyl zasazen ani 
jediný strom, a proto jsme to pak sami zaranžovali, když jsme koupili Hinterschmidrüti. Tahle »sranda« 
nás přišla na cca 130 000 CHF. Úřad nikdy a za žádných okolností nepodnikl nic proti tomu, že veškeré 
splašky z každodenně používaných záchodů odtékaly otevřeným příkopem z kopce dolů do veřejných 
vod, jelikož jáma na močůvku byla plná, a tak se do ní kvůli odtoku jednoduše prorazila díra, aby mohly 
splašky právě odtékat a mohly být svedeny do veřejných vod, o což se ale úřad nestaral. A tak to 
fungovalo 18 let, aniž by proti tomu podnikl sebemenší aktivitu, což mi vysvětlil pan Furrer, tedy 
hostinský Restaurace Freihof ve Schmidrüti, který měl u nás ve sklepě odečítat údaj z vodoměru, čehož 
ovšem po 16 let již nebyl schopen, protože během této doby stál sklep 120 cm pod vodou. Samozřejmě 
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že jsem ho pak vyprázdnil, na což jsem potřeboval 3 dny. Ani v tomto ohledu úřad nic nepodnikl, stejně 
jako ani tehdy, když byl les všude kolem vymycován, kvůli čemuž se zcela odlesněný svah sesul a my 
jsme ho minulý a tento rok začali opět zaplňovat a zalesňovat. To se tomu novému lesníkovi 
nezamlouvalo, a proto informoval úřady, jejichž několik členů se pak s dvěma policisty objevilo 
ve Středisku, aby udělalo resumé, prošlo si pozemek a hrozilo »opatřeními«, přičemž se obzvláště 
vypínala jedna mladá ženština, která výhružně podotkla, že o tom všem, co jsme vytvořili, se bude muset 
ještě mluvit, jelikož to není řádné a správné. Zdálo se, že ten nový lesník si s ní notoval, stejně jako 
všichni ostatní, kteří usilují o to, aby nás tu v Hinterschmidrüti sužovali, zatímco on očividně nedohlédne 
tak daleko, aby viděl, že v sousedním lese je velmi nebezpečná situace, protože tam musí být poražen 
minimálně jeden jasan, aby se jednoho dne nevyvrátil na Kostelní cestu (Kirchenweg) a eventuálně 
někoho nezabil. Krom toho jsou tam i ostatní stromy silně poškozené nebo jinak životně narušené, takže 
by měly být poraženy. Zdá se však, že není důležité toto, nýbrž jenom to, abychom byli my 
v Hinterschmidrüti hrubě sužováni, což trvá od té doby, co jsme tu a co jsme vše uváděli do pořádku. 
My jsme tady od samého začátku byli vnímáni takříkajíc jen jako »cizí lumpové«, a sice plně z pohledu 
úřadu i z pohledu armády, jejíž 4 těžce ozbrojení muži se dokonce jednoho dne přihnali k nám nahoru 
na domovní nádvoří jeepem a vyřvávali na celé kolo, jelikož měli strach, že u nás přistála UFO. A to 
nezmiňuji mnoho jiných věcí, které se od roku 1979 udály, přičemž ale nezůstalo jen u obecního úřadu, 
neboť již záhy byl zapojen i kanton, aby tropil teror, poněvadž se proti nám postupovalo už tehdy, když 
jsme sem přišli, a bylo nám pácháno hodně škod, jako když nám například někdo rozřezal a rozškubal 
300 mladých jedlí, které jsme za účelem nového zalesnění nechali vysázet. Ten muž, který to udělal, pak 
jednoho dne potkal mimozemšťana jménem Andron a celý ustrašený odběhl pryč a následně se bez 
okolků zastřelil. Současně byl jiný a ještě mladší muž ubytován ve Schmidrüti u ..., aby nás 
v Hinterschmidrüti špehoval a pořizoval fotografie UFO, která tu údajně měla přistávat. K takovému 
počínání byl podnícen i Walter Balmer ze Sitzbergu, jelikož u nás odklízel sníh, a navíc mohl 
do Hinterschmidrüti volně přicházet a opět z něj odcházet, protože pro nás vyřizoval i nějaké další práce. 
Potom ale jedné noci mohl pořídit fotografie paprskové lodi Ptaah, když přilétala, jelikož mu to bylo 
dovoleno a jelikož jej pak Ptaah pomocí přístroje z lodi rovněž oslovil a vysvětlil mu, proč tu jste, načež 
pak Walter změnil své smýšlení a prozradil mi, že jej úřad a armáda pověřily tím, aby nás 
v Hinterschmidrüti špicloval. To jsem si do nynějška nechával pro sebe, ale nyní je patrně načase, abych 
mluvil a vybalil to, protože teror ze strany úřadu má zjevně pokračovat nanovo, neboť před delší dobou 
... To, co jsem doposud vysvětlil, tvoří krom jiného jen minimální část událostí, jelikož se toho událo 
ještě mnohem více, jako například to, že někdo z kopce házel dolů na eternitovou střechu domu 
kameny, čímž ji zdemoloval tak, že jsme ji museli nechat nově pokrýt. A to nemluvím o mnoha jiných 
věcech, jako kupř. o tom, že z Winterthuru sem vyjelo »přepadové komando« s mnoha policisty, 
poněvadž jsem zapověděl lovcům, aby nadále stříleli z okna ve stáji a v kuchyni na divokou zvěř, načež 
ti lovci telefonicky informovali úřad a ten dále zpravil policii, která pak promptně vyrazila se svým 
komandem. Byla tu ale i ta věc s tou turistickou cestou, kterou jsem vytvořil spolu s Jacobusem, protože 
mi prezident úřadu dal na srozuměnou, abychom ji zhotovili, protože potom už by lidé chodící do kostela 
a procházkáři nechodili přímo kolem domu. A tak jsme s Jacobusem pracovali tak dlouho, než jsme ve 
svahu kopce vytvořili zhruba 250metrovou turistickou cestu, kterou pak obecní prezident shledal 
dobrou a která byla následně turistickým svazem označena právě jako turistická. To vše, co jsem 
vyprávěl, jsou jen v krátkosti některé z událostí, neboť by toho bylo možné povědět ještě mnohem více, 
jako např. i to, že jedné noci někdo poškrábal naše auta a vymlátil jim čelní skla a že někdo odtrhl 
přístroje elektrických ohradníků pro dobytek a odhodil je do lesa atd., což nás přimělo k tomu, abychom 
od večera do rána nechávali v Hinterschmidrüti a na blízkém pozemku hlídkovat noční stráž. To nás ale 
přesto neuchránilo toho, aby se vícekrát podařilo některým pomatencům – vždy za denní doby – se sem 
připlížit a vystřelit na mě, i když u mě stáli členové FIGU, jako např. Engelbert a také Silvano, anebo když 
vedle mě na pohovce seděl Wendelle v okamžiku, kdy třeskl výstřel a kulka vedle mé hlavy tvrdě narazila 
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do zdi. Při takovém útoku byli asi před 2 lety přítomni i Mariann a Willem, když jsme seděli před domem; 
a kdyby se útočníkovi podařilo na mě vystřelit, tak by býval možná ještě strefil jednoho z nich. Ale což, 
informovat kvůli tomu policii je přece zbytečné, neboť to jsme se dozvěděli spolu se Silvanem, když 
na nás bylo vystřeleno a když jsme dokonce viděli střelce: Když jsme to totiž nahlásili policii – jelikož si 
to Silvano právě přál, ačkoliv jsem mu to rozmlouval –, a sice v Pfäffikonu, protože se to stalo 
v pfäffikonské oblasti, tak jsme byli chvatně odpálkováni a policisté se nám vysmáli. Při tom úplně 
prvním útoku ovšem policejní zpráva skutečně sepsána byla, a sice v Indii, v Mehrauli, když nás v oblasti 
»Dog Hill« navštívil dr. Rádhakrišnan, indický prezident, který stál vedle mě v okamžiku, kdy na mě bylo 
vystřeleno. Dr. Rádhakrišnan, který byl také náboženským filozofem, mne navštívil v ášramu Ašóka 
v Mehrauli v oblasti »Dog Hill« proto, že o mě slyšel, a navíc měl co do činění se Světovou organizací 
na ochranu zvířat. Právě on pak trval na tom, aby byl tento vražedný útok, při němž jsem byl přece 
zasažen do levé paže, nahlášen na policii. Proto byla pak tedy sepsána policejní zpráva, jejíž kopii potom 
Bernadette začlenila do své knihy obsahující moji biografii. Od té doby, tedy od tohoto případu, bylo 
zatím podniknuto dalších 24 pokusů o to mne sprovodit ze světa, a sice ze strany sektářů, kterým se 
nezamlouvá, že se stavím proti jakékoliv pomatené a zmatené náboženské a sektářské víře. Přitom jsem 
věřící jakéhokoliv náboženství nikdy osobně ani písemně nenapadal nebo neurážel, a ani bych to nikdy 
nedělal, neboť se od nepaměti držím toho, že chce-li nějaký člověk nábožensky nebo světsky něčemu 
věřit – ať už čemusi imaginárnímu, nějakému názoru, nějaké lži či podvodu atd. –, tak je to naprosto 
jeho osobní záležitost a do té se já nevměšuji. Z toho důvodu se mohu bavit nebo žít s lidmi a tak dále, 
kteří jsou přísně nábožensky či světsky věřící, jako jsem to činil vždy. Celý tento přístup jsem si 
zachovával již od doby svého mládí. Již od mého mládí však také stále trvalo, že se proti mně spikli dosti 
význační lidé ze sekty ... v Bülachu, kteří mě sužovali a nakonec se mě pokoušeli odstranit z cesty, což 
zosnovala paní Horatová. Krom toho jsem byl roku 1965 v kanceláři na obecním úřadě v Bülachu 
a dotázal se, zda by mi mohli vystavit osvědčení o občanství, které jsem potřeboval pro úřad v Turecku 
kvůli své autobusové nehodě. Toto osvědčení mi bylo ovšem upřeno, zato mi bylo vtisknuto do dlaně 
500 švýcarských franků a škodolibě sděleno, že se mám s těmito penězi vydat na cestu zpět do Turecka 
a tam i zůstat, jelikož takové lidi, jako jsem já, prý Bülach nepotřebuje. A tak to zůstávalo v každého 
ohledu až do dnešního dne a existuje to právě ještě stále, a tudíž se zachovávala i jedna malá fanaticky 
věřící skupina této sekty, která existuje zčásti vlivem fanaticky sektářských potomků, kteří se mi stále 
ještě chtějí dostat na kůži. Jejich jména sice neznám, a nevím ani, kde bydlí, jelikož nemám zájem o to 
... se na to tázat. Že je tomu ovšem stále ještě tak a že se to tak zachovávalo do dnešního dne, to jsem 
přece pociťoval na vlastní kůži, tedy to, co se v tomto ohledu provozuje proti mé osobě od doby mého 
chlapeckého věku, kvůli čemuž jsem byl pronásledován dokonce i v zahraničí. Krom toho mi ... 
vyprávěl/a, že ... to roku 1972 byl on sám / byla ona sama, kdo na mě v Hinwilu vystřelil, aby mě poslal 
na onen svět. Ale za to, že ... vystřelil/a skrz okno, kde jsem vyřizoval na stroji, který zakoupil Jacobus, 
tiskařské práce, se ... omluvil/a, čímž je pro mě vše vyřízeno. Dlužno ještě říci, že s Jacobusem jsem se 
seznámil v Dietikonu, když jsem musel u firmy Piatti pracovat na velké betonárně, kam mi musel 
náklaďákem stále zavážet betonový štěrk. Inu, při tom případu v Hinwilu, kdy mě ... chtěl/a zastřelit 
přes okno, narazil projektil těsně mimo moji hlavu na měděnou spirálu, odrazil se od ní a zajel do stropu 
pokoje. ... ovšem od té doby pochopil/a nesmyslnost tohoto vražedného pokusu a rovněž se před 
dobrými 5 lety »rozloučil/a« s tou pomatenou skupinou sektářů, jelikož tato absurdní sektářská víra i ta 
nenávist proti mě je idiotská. Nyní je ovšem ... u té sektářské skupiny zadlužen/a a ta již 3 měsíce čítá 
opět 9 osob, k nimž se ovšem mezitím připojily ještě další 3 osoby, jak mi před 14 dny pověděl/a ..., 
jelikož jsem s ... od doby jeho/její prosby za odpouštění a omluvy v kontaktu, protože přece umím 
odpouštět, a když se mi někdo omluví za něco, co na mě bylo neprávem spácháno, tak je pro mě celá 
věc vyřízená a zapomenutá. Tu ... 

Bermunda   ... Piatti, to jméno mi připadá známé, neboť k tomu, co jsi uváděl, mi jednou něco říkal 
Ptaah, a sice o jisté firmě Piatti, pokud si správně vzpomínám? Mě to zajímá, stejně jako souvislosti 
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kolem toho, jak se vše zběhlo tak, že jsi mohl najít jen s jedinou paží práci u stavební firmy, jelikož jsi 
přece na svých cestách a při svých pracích v cizině přišel o svoji levou paži při autobusové nehodě. 

Billy   Ehm, to je delší příběh, ale chci se v krátkosti pokusit vyprávět to nejpodstatnější. To, že ti o tom 
Ptaah něco vyprávěl, bylo patrně proto, že jsem mu jednou povídal, že stavbyvedoucí firmy Piatti, který 
se jmenoval Sagetti – jak se ale tohle jméno skutečně píše, to nevím –, si mne přetáhl k sobě 
ze stavitelské firmy Müller ve Fehraltorfu, což Müllera, u nějž jsem pracoval za pouhých 90 rappů 
na hodinu, rozhněvalo. Ten stavbyvedoucí Sagetti tehdy hledal dělníky a přišel i na naše staveniště 
u firmy Glogg, která vyráběla boty a jejíž budovu jsme měli vyzdít do výše. Sagetti nějakou dobu 
pozoroval, jak jsme pracovali, a potom řekl, že jsem dobrý dělník a dotázal se, kolik vydělávám, což jsem 
mu přirozeně sdělil. A tu on vyslovil názor, že mne můj zaměstnavatel podvádí, jelikož podle toho, jak 
pracuji, bych si musel vydělat více, a protože on sám působí ve Fehraltorfu pro firmu Piatti, kde musí 
nově zbudovat ulici Dorfstrasse a hledá nového strojníka, tak můžu u této firmy ihned začít pracovat 
za hodinovou mzdu ve výši 2.60 CHF – to jsem samozřejmě ještě téhož dne učinil, což mi ale 
stavbyvedoucí Müller velmi zazlíval a láteřil na mě, protože mu náhle chyběla pracovní síla. Ale kdybych 
nabídku stavbyvedoucího Sagettiho nepřijal, tak bych byl skutečně hlupák, jelikož potom bych se 
nemohl tak rychle naučit obsluhovat silniční stavební stroje a pracovat s nimi. Následně jsem mohl – 
když byla ulice Dorfstrasse hotová – pracovat jako strojník i nadále, když se stavěla hlavní silnice 
z Brüttisellenu do Wallisellenu. Při úkolové práci jsem pak také začal na stavbě pokládat železné výztuže 
a ještě se i naučil vytvářet betonové olejové nádrže a také je samostatně zřizovat v domech; krom toho 
jsem ještě samostatně vyřizoval úkolové práce v oblasti podzemního stavitelství a vedle toho i čistil 
nádrže na topný olej, přičemž jsem působil i jako pomocný pokrývač, jako předák jsem pokládal 
kanalizace a krom některých jiných věcí jsem také vykonával práce, které si velmi často žádaly 18 nebo 
20 hodin každý den, a nezřídka i celých 24 hodin. Nakonec jsem však odešel do ciziny, protože jsem byl 
stále z nějakých stran sužován. Poté co jsem si v Řecku našel ženu a sezdal se s ní, jsem se po letech 
opět vrátil do Švýcarska, a poté jsem z Gutenswilu u Bäretswilu působil samostatně jako »obchodník 
a prodejce zboží všeho druhu«, k čemuž jsem ovšem musel mít obchodní patent. Poté mě to táhlo opět 
do zahraničí, samozřejmě spolu s mojí ženou, načež jsem nakonec znovu »přistál« v Indii, kde jsme 
zůstali po několik měsíců poblíž Nového Dillí, abychom se pak navrátili do Západního Pákistánu, kde se 
v Kvétě narodila naše dcera Gilgamesha. Potom jsme žili v Üsküdaru v Turecku, přičemž jsem ale 
v Istanbulu pracoval v jedné tiskárně jako sazeč a mimoto jsem ještě vyráběl a prodával suvenýry, jako 
jsem to dělal už v Jordánsku, v Jeruzalémě a Betlémě. Následně jsme se stěhovali do Řecka, a sice 
do Soluně, kde jsem se zaměstnával jako opravář hudebních boxů atd. 

Když jsme se pak opět navrátili do Švýcarska a zpočátku bydleli v obci Bäretswil v Rüeggentalu u mých 
rodičů, prováděl jsem odtamtud bezpečnostní finanční transporty, ale také osobní bezpečnostní službu, 
přičemž jsem byl samozřejmě vyzbrojen zbraní a zbrojním pasem, avšak bylo mi uloženo, abych o tom 
mlčel i před svou rodinou, čímž jsem se i řídil. Následně jsem se svojí rodinou změnil bydliště 
a odstěhoval se do Bäretswilu, kde jsem si koupil část domu v Hinwilu vedle obecního muzea v ulici 
Oberdorfstrasse. Poté jsem pracoval ve firmě Joweid v Rüti, velkém technologickém středisku, jako 
noční hlídač. Potom jsem po roce změnil pracovní místo, šel do firmy Piatti a ujal se velké betonárny 
v Dietikonu, kde jsem se následně seznámil s Jacobusem. Poté, co jsem opustil i firmu Piatti – jelikož 
celá ta práce začala být pro mě jen s jednou paží přílišná –, jsem se vrátil zpět a pracoval opět jako noční 
hlídač pro jednu banku, jedno klenotnictví, hodinářství a různé firmy ve Wallisellenu, a sice z firmy 
Wache AG v Curychu. Později jsem pracoval v Usteru u firmy Zellweger AG, která vyráběla textilní stroje 
a ledasjaké věci pro průmysl, a tam jsem také prováděl požární kontrolu pro nadaci Wagerenhof, ... 
Domov Wagerenhof byl, pokud vím, založen roku 1904 jako nadace a dnes nabízí místo asi 240 osobám, 
které mají mnohačetná postižení a mohou v této velmi dobře vedené instituci zůstávat po celý život. 
Počkej okamžik ... ano, tady se o tomto Domově píše následující, což tady chci v kopii reprodukovat: 

http://cz.figu.org/


8 
 

 

Copyright 2024 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

Wagerenhof »co se počítá, jsi ty.« 

Ve středu zájmu stojí každý jednotlivý člověk se svojí individuální životní kvalitou. Zasazujeme se vší 
měrou o to, aby našich asi 240 obyvatelek a obyvatel, 230 návštěvnic a návštěvníků stacionáře a 50 
spolupracovníků mohlo požívat na chráněných pracovištích co možná vysokou životní kvalitu. Nezávisle 
na stupni postižení a potřeby péče či na věku. Wagerenhof tvoří se svým otevřeným charakterem 
ubytování důležitý spojovací můstek mezi individuem a společností a umožňuje i lidem s nejtěžšími 
a vícenásobnými postiženími život při největším možném sebeurčení a autonomii. 

 

Inu, roku 1975 započaly pak kontakty se Semjase a všechny mé přípravy na plnění mé mise, kterou jsem 
měl oficiálně zahájit v Hinwilu, abych se později odstěhoval do Hinterschmidrüti, načež jsem tedy i svoji 
část domu prodal obci, která mně a mé rodině poskytla v ulici Wihaldenstrasse přechodně zdarma 
(pozn. bezúročně) k bydlení jeden starý selský dům. Úřad v Hinwilu byl skutečně velkorysý a slušný, 
a skutečně nebylo, na co si stěžovat, právě naopak, což platilo i pro policii, která sídlila v sousedství, 
a nabídla mi dokonce 200 CHF, pokud bych svému »Güggel« (kohoutovi) zakroutil krkem, aby 
už po nocích, ve 2 nebo ve 3 ráno, nespouštěl svůj povyk. Samozřejmě že jsem na tuto nabídku 
nepřistoupil, a ten policista se s tím spokojil, stejně jako celé sousedství vůbec, a tudíž kvůli tomuto 
kokrhajícímu kohoutovi nikdo nic nereklamoval ani nežaloval. Odtamtud, tedy z ulice Wihaldenstrasse 
v Hinwilu, jsem započal svoji misi a právě tam přicházely také první osoby, které pak šly se mnou 
i do Hinterschmidrüti, přičemž některé z nich jsou tu ještě dnes, a sice Jacobus a Bernadette. Potom se 
mnou kvůli koupi Hinterschmidrüti navázala kontakt paní Herzogová z obce Root, jak to ve 40. letech 
20. století předpovídal Sfath, přičemž jsem si již jako 6letý chlapec prohlédl zdejší dům a okolní 
pozemek, když jsem tu byl se svými rodiči z Ägetswilu nad Wilou, kde se přece narodila má matka a kde 
strávila své dětství, tedy nedaleko od Schmidrüti/Hinterschmidrüti. Tehdy byl ovšem dům a pozemek 
v perfektním stavu, na rozdíl od doby, kdy jsem vše přes Elsi Moserovou odkoupil a kdy byl celý dům 
kompletně zchátralý, pozemek zpola zničený a les vymýcený. Paní Herzogová se mnou v ulici 
Wihaldenstrasse v Hinwilu navázala kontakt ještě i proto, že jsem byl v širokém okolí známý svým 
velkým ptačím chovem a ona mi předala papoušky ary (velké modré papoušky) na krmení, abych je svojí 
péčí opět uzdravil. A tak jsem se po nějaké době s paní Herzogovou domluvil a mohl získat Elsi 
Moserovou jako prostřednici. Elsi jsem poznal už jako kluk v Regensdorfu, když jsem si v polovině 40. 
let 20. století u svého kmotříčka (kmotra) a mého bratrance, který byl vyučeným košíkářem 
a samostatným pracovníkem, osvojoval po delší dobu košíkářství a vyráběl jsem »košatiny« (pozn.: 
košovité nádoby s 2 rukojeťmi z vrbového proutí) a koše na prodej. Přes Elsi, která působila jako 
prostřednice, jsem tedy mohl pro Svobodné zájmové společenství – které jsem uvedl do života, resp. 
založil kvůli plnění své mise – zakoupit naprosto zchátralý dvůr Hinterschmidrüti s celým pozemkem 
a mohl jsem jej s velmi velkým nasazením, vytrvalostí a mnoha pomocníky vybudovat a nakonec z něj 
učinit Středisko. S velmi značnou námahou a nasazením byl opět upraven i vykácený a zničený pozemek 
všude kolem a byl osázen zelenými keři a květinami, a také les byl znovu vysázen. To je vlastně to 
nejpodstatnější ohledně toho, jak se vše odehrálo. 

Co chci ale ještě povědět: Minulého června – už nevím přesně kdy (pozn.: 31. května 2024, v 18.30 
večer) – se obecní silnice, která vede k nám do Hinterschmidrüti, sesula, přičemž bylo také obnaženo 
vodovodní potrubí do Schmidrüti a od té doby tu leží odkryté. Zlovolníci, s nimiž je v dnešní době právě 
nutno počítat, by mohli eventuálně tuto umělohmotnou trubku poškodit nebo zle zneužít, jelikož vše 
nyní leží nechráněně a bez dozoru. A že se ta obecní silnice sesula dolů do údolí, k tomu nás úřad 
neinformoval, stejně jako zřejmě neinformoval ani tisk, takže pošťáci, dodavatelé i turisté atd. se o faktu 
sesuté silnice dovídají až před námi zřízeným zátarasem. Teprve nedávno bylo sděleno, že práce 
na opravě této silnice by měly být zahájeny asi koncem října – pokud vůbec. Kdyby nebylo Kostelní cesty 
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(Kirchenweg), kterou můžeme využívat (jedná se o lužní, a tedy přírodní cestu) a která vede asi kilometr 
lesem, se zhruba 8 zatáčkami, do Hambergu-Sitzbergu, kde začíná kantonální silnice, po níž je nutno jet 
asi ještě jeden další kilometr zpět do Schmidrüti, tak bychom odsud již nemohli odjet. 

Tuhle Kostelní cestu (Kirchenweg), po níž tedy musíme jezdit, musíme sami namáhavě udržovat a stále 
znovu vylepšovat, jelikož mívá opakovaně výmoly. To ale úřad zjevně vůbec nezajímá, zato však pokládá 
za nutné nás v Hinterschmidrüti nanovo terorizovat, jelikož nový lesník považuje za správné nás 
u tohoto úřadu očerňovat; to proto, že podnikáme správné kroky k tomu, abychom pozemek postupně 
uváděli do prapůvodního stavu a vše zabezpečili tak, aby to mohlo vzdorovat nadcházejícím, budoucím 
vlivům počasí. Tyto práce žel stále ještě trvají, ačkoliv na věci pracujeme již 45 let, neboť jsme schopni 
vše vyřizovat jen postupně. Krom toho se stále znovu děje něco nepředvídaného, jako např. to, že se 
sesuje pozemek, jako se to stalo právě v případě onoho sesuvu, který jsme opět vyplnili a upravili, kvůli 
čemuž ten nový lesník vyvolal na úřadu teror. A jelikož úřad nekoná – patrně s mnoha výmluvami –, aby 
byla ta stržená silnice co nejrychleji opět opravena, tak jsme blokováni i se svými návštěvníky, kteří 
k nám přicházejí z celého světa. A dlužno povědět, že dokonce dnes, po takřka 50 letech, se ten úřad 
nijak nezlepšil, neboť mu očividně ani po tak dlouhé době na zachovávání pořádku a vyřizování 
nezbytností všeho druhu vůbec nezáleží, aby konečně pochopil správnost toho, co je správné. Současně 
také nejsou pochopeny ani předvídány nadcházející účinky klimatické změny, a tím ani její budoucí 
následky, takže se v tomto ohledu nepřijímají bezpečnostní opatření, a chybí tedy nezbytné preventivní 
úkony, stejně jako rozum a veškerá soudnost, které zjevně nemohou vstoupit do hlav členů tohoto 
úřadu. Proto dotyční ani nedokážou pochopit, že je nutno všemu, co bude v budoucnu přicházet, 
preventivně předcházet, aby nebyly natropeny žádné nebo příliš velké škody, až budou přicházet bouře 
a sucha atd. související se změnou klimatu, kterou lidé ze Země zločinně, nerozumně a nesoudně 
vyprovokovali a napáchali na planetě a přírodě. Ti lidé z úřadů – zejména ti ještě mladí, kteří postrádají 
životní zkušenosti a kteří umějí jen velice a prostoduše mlátit hubou a chtějí vykonávat svoji úřední moc, 
zatímco ale ničemu nerozumějí a nic neumějí – jsou naprosto neschopní konat a nařizovat to, co je 
správné. Mnozí z nich naopak kvůli své neschopnosti toliko uplatňují svoji úřední moc, přicházejí sem 
a tropí nepříjemnosti a teror, eventuálně dokonce se soudní dohrou, pokud nedojdou k pochopení, 
zůstanou hloupí a budou i nadále vykonávat svoji moc a jevit namyšlenost, místo aby se pokoušeli 
nalézat a používat logiku, rozum a soudnost. 

Bermunda   Jsi očividně rozčilen, ale chápu to, neboť pomyslím-li na to vše, co jsi povídal, tak nedokážu 
pochopit, že jsou úřady reprezentovány takovýmito lhostejnými a neschopnými lidmi a že se vůbec 
mohou dostat do svých úředních pozic. A všechno to, co jsi vyprávěl ze svého života, je z mého pohledu 
každopádně neobyčejně působivé a přiměje mne to k velmi značnému zamyšlení. 

Billy   To bude tvoje věc. Ale ke všem tvým slovům ohledně těch úřadů: U nás právě vládne volební 
proces, a k němu by lidé potřebovali schopnost posoudit druhé, ale právě ta dotyčné populaci zpravidla 
chybí, a proto lidé volí podle chuti a nálady, podle svých domněnek a vztahů atd. 

Bermunda   Tak tomu patrně bude. Nyní ale musím opět odejít, neboť mám ještě své zaměstnání, jemuž 
se musím jít věnovat. Buď ale tedy dobré mysli, jelikož ... ... ... Žij blaze, milý příteli. 

Billy   I ty, Bermunda. Žij blaze, a na shledanou. 
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Neděle, 15. září 2024, 20.31 hod. 

 

Quetzal   Tak už jsi tady, buď pozdraven, Eduarde, můj příteli. Přišel jsi rychle, vždyť jsem tě teprve volal. 

Billy   Ano, zdá se, že dnes všechno běží rychle, neboť dnes za časného večera tu byla již Bermunda 
a dvakrát během krátké doby mne volala, protože jsem na její volání ihned nezareagoval. 

Quetzal   To mi říkala, ale vskutku přece není nutný až takový spěch, abys vybíhal ihned poté, co jsi 
volán. Krom toho jsme se dohodli, že až budeme přicházet, tak tě bude opět volat telefonicky, a proto 
budeme používat už jen telefon, když budeš zaměstnán hovorem s nějakými osobami. Můžeme počkat 
na to, až vzbudí tvoji pozornost to červené světýlko a až sem pak přijdeš, jelikož jsme vypočítali, že vedeš 
rozpravu vždy nanejvýš asi tak 10 minut, než se od ní opět odchýlíš a začneš se věnovat dalším věcem 
nebo znovu přijdeš do své pracovny. 

Billy   To může ale dle okolností trvat dlouho, když si toho světýlka já nebo někdo jiný nevšimne. 

Quetzal   Když k tobě přijdeme, tak nespěcháme, a mimoto se tady ve tvé pracovně cítíme dobře, neboť 
navzdory těm energiím, které tu na tebe a tvoji psací aparaturu neradostně působí, pokládáme toto 
prostředí za pokojné, jelikož ty energie na nás nepůsobí, což je zajímavé. 

Billy   Nepůsobí ani na jiné lidi, jenom právě na mě a můj počítač. Ale když už jsi tady, tak ti chci ukázat 
tady tyhle 3 články, které mám z novin »Schweizerzeit« a které mi opsala Bernadette, protože nebylo 
možné je zkopírovat. Ty se přece zajímáš o to, co lidé v těchto novinách říkají, o čemž čas od času 
hovoříme. 

Quetzal   Ano, to mne zajímá; pokud jsi je dal Bernadette, aby je opsala, tak bude jejich obsah jistě 
zajímavý. Ale chci si to vše přečíst později, a proto si je ofotím a budu se jimi zaobírat později. 

Billy   To samozřejmě můžeš. Co se toho týče, tím myslím těch článků, tak se sice týkají politiky, kterou 
přece probírat nemusíme, ale přesto si myslím, že je to celé zajímavé. 

Quetzal   Bude pro mě skutečně snazší si vše ofotografovat, abych si to přečetl později. Krom toho jsem 
dnes vázán časem a musím rychle opět odejít, poněvadž musím ještě udělat něco důležitého, co mi bylo 
uloženo vyřídit. 

Billy   To můžeš učinit – tady prosím: 

Quetzal   Děkuji ... 

(Pozn.: Redakce dotyčných novin mezitím publikaci těchto článků žel zapověděla.) 

Je to hotovo, a tak se můžeme bavit dále, přičemž se tě chci zeptat, co se odehrálo, když jsi byl u lékaře 
na klinice? 

Billy   23. září si mám opět nechat vyjmout stent1 ve žlučovodu. To je údajně nezbytné, proto jsem tě 
přece volal, abych se tě dotázal, zda to skutečně tak je. Býval bych se mohl zeptat už dříve, ale jednoduše 
jsem na to zapomněl, protože mám na práci velmi mnoho jiných věcí, než ustavičně přemýšlet o svém 
zdraví. Mám toho hodně na práci i venku, tedy na pozemku, kde je nutno odvádět podzimní práce, 
přičemž přes týden jsou zde a mohou vyřizovat tuto práci už jen Jacobus, Mark a já. Zpravidla musím 
jen dávat pokyny a provádět kontrolu; to mi ale nedovoluje současně pracovat v kanceláři, a proto tady 
ta práce právě zůstává ležet. Někdy přes týden přichází ještě i Pius, ale pak to zpravidla bývá jen tak, 

 
1 Stent je pružná výztuha, která se roztáhne do tvaru trubičky a nedovolí cévě, aby znovu splaskla; pozn. překl. 
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že musí zavlažovat rostliny nebo sázet nové. Mělo by tu být jednoduše více mužů, kteří by byli 
přinejmenším o sobotách ochotni chopit se díla a spolupomáhat, neboť je tu vždy hodně věcí na práci. 

Quetzal   To by bylo potěšitelné a nápomocné. 

Billy   Ano, to je ale toužebný sen – žel. Jak se to má s tím, že jsem od Grémia dostal jen polovinu těch 
předpovědí Sfath, které vyslovil v roce 1946? 

Quetzal   Tu druhou polovinu ti Grémium dá k dispozici týmž způsobem, jakým ti již dalo tu první. Jak 
rychle to ale půjde, to mi není známo. 

Billy   Pak to jistě přijde, na což Bernadette a já musíme počkat, ale budu je pak moci ještě připojit k naší 
rozhovorové zprávě, že? 

Quetzal   To se ukáže, neboť mi není známo, kdy Grémium ... 

Billy   ... důležité přece pouze je, že mi to dají k dispozici. Budeme z toho všeho chtít ještě vytvořit 
brožuru, která tehdy, když byly ty předpovědi Sfath tematizovány, právě udělána nebyla, přičemž ani 
nebyly zkontrolovány, takže se nezjistilo, že jejich velmi značné části byly zlovolně odstraněny. Ale až mi 
to vše Grémium opět pošle do počítače, tak to ještě připojím k předchozí rozhovorové zprávě. To bude 
zřejmě nejlepší, jelikož potom bude vše pohromadě. 

Quetzal   Ano, to bude správné. Chtěl bych říci, že jsi žel vyvolal jen minimální část dědových letopisů, 
neboť je v nich přece ještě velmi, velmi mnoho věcí, které by bylo důležité vyvolat a sepsat, zejména 
pokud jde o všechno to, co se týká budoucnosti a co přijde, ohledně ..., což žel už nebude možné zastavit 
a což jste vy dva viděli, zažili a vyzkoumali. Bylo by patrně důležité, aby pozemské lidstvo ... 

Billy   Zrovna tohle ne, neboť Sfath uváděl, že o tom mám zachovávat mlčení a že o tom nikdy 
a za žádných okolností nemám otevřeně říkat ani slovo, jelikož už jen jediné by mohlo být přílišné. A tak 
tedy mlčím a hledím činit preventivní opatření a vše dělat správně, i když za to sklízím, jak přece víš, 
mnohé útočnosti a nepříjemnosti, zvláště od úřadu, jehož členové chtějí zjevně jen vykonávat svoji moc, 
ba co víc, jsou i nevědoucí, pokud jde o to, co je skutečně nutno činit. Vysvětlovat něco rozumně těm, 
kteří jsou ještě mladí, hloupí, a tedy nemyslící, resp. jen zdánlivě myslící a nezkušení a kteří si 
namlouvají, že jsou ve svém nemyšlení velkými a rozumnými mysliteli, to je beztak nemožné a bláhové, 
jako nosit dříví do lesa a snažit se tak ... 

Quetzal   ... to ví každý rozumný člověk, že by to bylo bláhové. Ale z letopisů Sfath vyplývá, že to 
nadcházející dění ohledně ... Krom toho bys měl ... 

Billy   Tím se nezměnilo zhola nic, neboť to nadcházející dění bude naprosto neodvratné, a mimoto jsem 
Sfath slíbil, že o tom nebudu nikdy otevřeně mluvit, jelikož už jen jediné slůvko – jak jsem říkal – by 
mohlo stačit k tomu, aby vyvolalo přinejmenším strach nebo i paniku, jakož ale i sebevraždy. A ty navíc 
víš, že já své sliby nikdy neporušuju, ať už by nastaly jakékoliv okolnosti. Ať už toho tvůj dědeček napsal 
do svých letopisů sebevíc, tak jistě ne proto, abych kvůli tomu porušil své slovo. 

Quetzal   Nikoliv. 

Billy  Právě. – Dobrá. – Co si ale myslíš o tom, že nejrůznější idioti z řad stranných a zaujatých 
vládnoucích stále ještě dodávají tomu velikášskému a mocí posedlému válečnému štváči Zelenskému 
na Ukrajinu zbraně a peníze? Tihle dodavatelé jsou jednoduše pomatení, a navíc nechtějí připustit 
pravdu, že za tím vězí šílení a válkou posedlí američtí vládní činitelé, kteří s pomocí lží, podvodů 
a zbraňových dodávek nechávají toho více než jen hlupáckého a omezeného Zelenského vést tuto válku 
tak dlouho, aby se přiblížili ke svému cíli, jímž je dosažení hegemonie. To vše ovšem dopadne jinak, 
i když může Amerika své hegemonické moresy zatím ještě provozovat dále, avšak jednoho dne se jich 
bude muset přece jen vzdát, a sice tehdy, až většina všech vládnoucích a částí populace, které o Americe 
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smýšlejí přívětivě, rozpozná pravdu a skutečnost, od svého přátelského postoje k ní se odkloní 
a konečně »vyčistí stůl«. Potom nadejde doba, kdy z Ruska bude přicházet mír, protože se již nebude 
muset stavět na odpor a bránit neoprávněným útokům a lhářství západních států, a sice ani válkou, ani 
ospravedlňováním. Proč jsou vlastně západní státy a části jejich populací ustavičně stranné a zaujaté, 
místo aby byly neutrální, a proč mají i k Rusku nepřátelský postoj, to ani samy nevědí. Kdyby to ovšem 
ti nenávistníci a zatratitelé Ruska věděli – a ti bývají zpravidla v zajetí víry a věří v imaginárního Boha 
a právě tak neexistujícího knížete pekel, resp. ďábla –, tak by pravděpodobně své smýšlení změnili 
a dvakrát by si rozmysleli, zda budou jednat správně, nebo chybně. Být nestranný a neutrální by bylo 
správné a po všechen čas namístě, neboť přivrhovat se na stranu jedné nebo druhé země přináší jen 
nepokoje, nesváry a válku. Ale co skutečně bylo a je, to lidi ze Země zajímá málo, neboť jejich řemeslem 
je nespravedlnost, hádavost a teror, jako například proti Rusku, což ví jen naprosto minimální část 
těchto zaujatců – jako kupř. těch, kteří stále vynášejí do nebes jen Zelenského a Netanjahua a zastávají 
se právě Ukrajiny a Izraele, zatímco o Putinovi vykřikují jen negativa, místo aby jmenovali všechny tři 
tyto činitele a jejich machinace. Vždyť vskutku není ani jeden z nich lepší než ten druhý, protože všichni 
jsou se svojí mocichtivostí, svým válečným štváčstvím a svojí nezodpovědností, nelidskostí 
a vraždylačností choří stejným dílem. Ale jaké byly rané dějiny států těchto tří válečných vůdců, to je 
vlastně známo jen těm, kteří ustavičně opěvují Izrael a Ukrajinu, avšak vlastně nikoli, pokud jde o Rusko. 
Proto bych chtěl pro jednou povědět něco z raných dějin Ruska, totiž to, že celá ta nenávist proti této 
zemi započala vlastně tehdy, když jsem ve 40. letech 20. století mohl spolu se Sfath provádět skoky 
do minulosti, a tedy právě cesty do minulosti, při nichž jsem se vícekrát seznámil s různými ranými 
lidskými národy, které tehdy žily v oněch širých oblastech, jež se dnes nazývají Ruskem. Později se stalo 
– kdy to bylo však už přesně nevím, ale bylo to zhruba před 1000 lety –, že v té obrovské oblasti byla 
založena jedna říše, která se nazývala Východoslovanskou nebo podobně. Ten národ, který se ostatně 
přiklonil ke křesťanské víře, se původně nazýval »Rusí«, avšak později, od 19. století, »Kyjevskou Rusí«, 
což možná – když se nad tím tak zamýšlím –, přispělo ke vzniku dnešního jména hlavního města Kyjev 
na Ukrajině, což ale nevím, nýbrž je to jen má domněnka. Tu velkou středověkou říši, tedy onu starou 
východoslovanskou »Rus« založili asi před 1000 lety normanští válečníci. »Rus« byla tehdy, v době 
vrcholného středověku, ještě obří oblastí, která by dnes zahrnovala Bělorusko – dnes v německém 
prostoru nazývané Belarus – spolu s Ukrajinou a Ruskem. Nuže, Sfath a já jsme byli v tamních 
obrovských oblastech častěji a v nich se toho hodně měnilo, když se tam velmi rychle rozšířilo 
křesťanské náboženství, a tedy křesťanská víra. Potom se zhruba v první čtvrtině 2. tisíciletí pozvedli 
Rusové k invazi – byli to oni, pokud si správně vzpomínám –, což vedlo k naprostému zhroucení oné říše. 
Následně byla na západě, asi o 100 let později, založena nová, zhruba 100 trvající, říše, která tedy 
přetrvala asi 100 let a byla vedena pod vládou Mongolů, takzvané »Zlaté hordy«, která neměla zájem 
o řádné vedení státu. Když potom vpadli do země Tataři a začali vládnout, tak se dotyčná oblast odcizila 
od západních zemí, s nimiž byly do té doby udržovány obstojné vztahy. A právě to byl důvod a počátek 
toho, proč proti národům Východu vzcházela averze a odpor. To proto, že Tataři – což byl turkitský 
(turkický) národ, který pocházel z etnogeneze domácího volžsko-bulharského obyvatelstva – kvůli invazi 
Mongolů vpadli do tohoto regionu a nesmýšleli o západních státech právě přátelsky. Dále vím ještě to, 
co se událo v nové době, když potom vzniklo faktické Rusko, které se rychle rozvinulo v hospodářskou 
mocnost a pomocí stále probíhajících reforem docílilo rapidního vývoje v mnoha směrech. Nutno ještě 
podotknout, že Rusko bylo velmi často destabilizováno vnitřními nepokoji, a mimoto bylo nejhoršími 
a nejrůznějšími způsoby sužováno, obelháváno a podváděno Amerikou, jako se to nejhorším způsobem 
stalo rozšiřováním NATO, neboť USA slibovaly, že se NATO nebude rozšiřovat na východ, avšak lživě to 
popírají, přičemž těm podvodným lžím Amíků miliardy prostoduchých pozemšťanů věří. Že tento nekalý 
slib zástupci americké vlády tehdy skutečně dali – žel jen ústně –, to pomocí cesty časem při někdejších 
»jednostranných« vyjednáváních jasně a zřetelně konstatoval osobně Ptaah, který je tajně pozoroval. 
Nyní je ale nutno povědět, že politické změny v Rusku nebyly dostatečně obsáhlé a že kvůli chybnému 
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jednání nebyly do celé věci zapojeny velké části ruského národa. A tak se stalo, že ještě během světové 
války (1914 až 1918) bylo při revoluci v únoru a říjnu 1917 odstraněno v Rusku carské zřízení 
a že bolševici v roce 1918 v Jekatěrinburgu zavraždili celou rodinu cara Mikuláše II. Romanova. To ... 

Quetzal   ... tady tě musím přerušit a musím povědět, že to sice vešlo ve světovou známost, ale 
do dnešního dne se vytrvale zamlčuje, že za tím vším, a tedy i za takzvanými bolševiky, stály tajně 
americké síly, jak mi vysvětlil Ptaah, který této vražedné události přicházel na kloub. Svým prošetřením 
minulosti vše velmi přesně vyzkoumal a vysvětlil mi, že se vrátil v čase do běhu let, kdy byli bolševici 
aktivní a kdy páchali své vraždy, takže byl u tehdejších událostí přítomen a vybádal, že tehdy tam 
působili američtí agenti OSS (Úřadu pro strategické služby; Office of Strategic Services; pozn. překl.), 
kteří byli odpovědní za to, že byl Mikuláš II. svržen a že byla celá carská rodina zavražděna. Toto dění 
bylo zosnováno a vzešlo v Americe, a sice za nejpřísnějšího utajení, přičemž tato věc byla tak tajná, 
že o ní dokonce ani nebyly vedeny písemné záznamy. Toto vměšování probíhalo na základě tak tajné 
operace, že bylo vše zamlčeno i americké vládě, a nebyl o tom informován ani tehdejší prezident USA, 
Wilson, protože agenti OSS svrhli Mikuláše II. naprosto a v každém ohledu utajeně a toliko z důvodů 
osobní averze. Tento car byl navíc hodnocen jako nepříjemný a byl také pokládán za nesympatického 
a byl jaksi nenáviděn. 

Billy   To jsem fakticky nevěděl, neboť o tom mi Ptaah nikdy nic neříkal, jelikož jsme nikdy nemluvili 
o věcech, které se týkaly cara Mikuláše II, jeho rodiny a dynastie Romanovců atd. Ale vím od Rusů, 
s nimiž jsem se před lety seznámil, ... jmenovali se ... a ..., a ti mi vysvětlovali, že to zavraždění carské 
rodiny nebylo ještě vše, neboť světové veřejnosti bylo do dnešního dne zamlčováno, že v době 
následující po zavraždění celé carské rodiny byl po celé měsíce pořádán na Romanovce doslova hon 
a že byli všichni povražděni. Byl prý zavražděn i carův bratr, který byl velkoknížetem, a zavražděni byli 
i všichni další členové dynastie Romanovců. Prý se jich zmocňovali na různých místech Ruska 
a vyvražďovali je. Oficiálně se pak říkalo, jak mi bylo sděleno, že Romanovci byli vyhlazeni proto, 
že horda bolševiků nechtěla ponechat na živu možné sympatizanty »Bílé armády« nebo »Bílé gardy« 
takzvaného »Bílého hnutí«2, které vedlo od roku 1918 do roku 1922 ruskou občanskou válku. Bylo mi 
řečeno, že při tom hrála důležitou roli dobrovolnická armáda. O tom jsem s Ptaah žel nikdy nehovořil, 
neboť jsem se o to nezajímal, a zjevně ani on, a proto tuto záležitost ani neuvedl do debaty. Po tom, co 
mi bylo vyprávěno, jsem pátral na internetu a některé věci jsem našel. Počkej okamžik, chci to ještě 
jednou vyhledat ..., ano tady ..., zde se píše následující: 

»Ale Rusové mi také vyprávěli, že car a jeho rodina, jakož i ostatní příslušníci pokolení Romanovců, 

byli usmrceni v neposlední řadě proto, že takzvaným »bílým« kontrarevolucionářům neměly být 

přenechány žádné potenciální symbolické figury. Celkem zabili bolševici 18 příslušníků dynastie 

a mnohé další osoby z jejich osobního okolí, mezi nimi Jelizavetu Fjodorovnu (též Alžběta Ruská; 

pozn. překl.), sestru carovny, a pět dalších Romanovců, a sice v noci následující po zavraždění 

carské rodiny. 29. ledna 1919 byli poslední čtyři Romanovci, kteří se nalézali ve vazbě, zastřeleni.« 

To doplňuje ty věci, které mi vyprávěli ti Rusové. Více o tom ale nevím, jelikož jsem přece nebyl u toho, 
když se to vše odehrávalo. Co jsem se ale z ruských dějin naučil a co vím, je to, že při té revoluci v roce 
1917 – v běhu »první světové války« – bolševici v Rusku násilně ukončili carské zřízení a vyvraždili 
carskou rodinu – a teď přece i vím, jak a proč se to událo. Když se to vše odehrálo, tak byl následně 
založen socialistický Sovětský svaz, který byl pak přece schopen přetrvat až do roku 1991. Avšak dlouho 
předtím, totiž v červnu 1941, začala tím, že nacisté přepadli Sovětský svaz, takzvaná »velká vlastenecká 
válka«, která pak skončila v Berlíně, poté co v tomto městě proběhly těžké boje, jež měly v květnu 1945 
za následek bezpodmínečnou kapitulaci nacistického wehrmachtu. Toto vítězství si Rusko dodnes 

 
2 Bělogvardějci (Bílí důstojníci, také Bílá armáda, Bílí) byli příslušníci skupin bojujících v Říjnové revoluci a za 
následné občanské války v letech 1918 až 1920 proti Rudé armádě za obnovení carství. Jedná se o ruské označení 
vojenských odpůrců bolševické vlády v Rusku; pozn. překl. 
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připomíná pamětními oslavami, při nichž také vzpomíná na zhruba 42 miliónů lidí z civilní populace, 
kteří v průběhu nacistické války přišli o život. Poté co se rozpadl Sovětský svaz a zhroutilo se plánované 
hospodářství – což se začalo dít již v roce 1989, ale plně se tak stalo právě roku 1991 –, nastal všeobecný 
pokles výroby, jenž trval do roku 1997 a při němž nastaly asi 40% ztráty. Současně sousední státy 
prodělávaly náročný proces transformace, který byl způsoben jejich rozpadem. Tyto státy, které se 
nazývaly »Svazem sovětských socialistických republik«, krátce SSSR, se rozpadly, a sice roku 1990 
a 1991, což vyvolalo národní nepokoje a nepřátelství proti jiným etnikům, resp. skupinám a národům 
a také proti náboženským společenstvím. A nakonec se ustanovilo 12 států, přičemž Estonsko, Lotyšsko 
a Litva obnovily svoji nezávislost. Opět v roce 1991 založila pak Ruská federace spolu s Běloruskem – 
které se od té doby nazývalo v německojazyčném prostoru Belarus – a Ukrajinou »Společenství 
nezávislých států«. Dále ... 

Quetzal   ... tady musím opět něco podotknout, neboť Ptaah mi dále vysvětloval, že založení tohoto 
Společenství tehdy rovněž jako nepozorovaný posluchač spoluzažíval a sám ho prozkoumával. To vše 
bylo ale podle něj americkému státnímu vedení »opravdovým trnem v oku« a vyvolalo to v americké 
vládě skryté nepřátelství, jakož i silnou snahu nalézt následně nějaký způsob, jak by toto Společenství 
mohlo být skrytými aktivitami opět nějak narušeno, aby se znovu rozpadlo. K tomu Ptaah také uváděl, 
že američtí státní vedoucí se neštítili dokonce ani toho, aby nějakým způsobem zvažovali a naplánovali 
budoucí provokaci, aby formou války mohli uskutečnit své vytoužené ambice, a to dokonce i tehdy, 
kdyby k jejich realizaci musely být vyvolány válečné akce, možná dokonce ze strany samotného toho 
Společenství nebo ze strany jeho jednotlivých členů či ze strany Ruska. A tak se vinou tajných a skrytých 
amerických snah a vinou amerického narušování stalo, že Ukrajina a Gruzie z tohoto Společenství rychle 
zase vystoupily a zrádcovsky se přiklonily k Americe. Co z toho od té doby nakonec vyplynulo, to se nyní 
prokazuje tou válkou na Ukrajině a prostoduchostí státních vedoucích těch četných států, které dodávají 
na Ukrajinu zbraně a peníze a tím ... 

Billy   Což ale nahradím trojtečkami a otevřeně to nenapíšu, jak mi to říkal již Sfath, jemuž jsem dal slib, 
že o tom budu mlčet. Ale co musím ještě povědět: Po zrušení Sovětského svazu probíhal v Rusku zprvu 
velmi značný pokles hrubého národního produktu, stejně jako propad hospodářské situace, zejména 
v zemědělství a v četných výrobách firem a soukromých osob. Potom trvalo do roku 2000, než v Ruské 
federaci nastal rozmach, který byl zvýhodněn světovou konjunkturou, ale vydržel jen 13 let. Nynější 
situaci lze nazvat jako obstojnou, ale nikoliv jako naprosto uspokojivou. 

Quetzal   Ti hlupáci a omezenci z řad státních vedení, jak je nazýváš, podléhají vskutku hlouposti 
a přiblblosti, resp. nemyšlení, resp. zdánlivému myšlení, ba co víc, jejich rozhodnutí a jednání jsou zlá 
na všechny negativní způsoby. Ale takto hloupá a omezená je zcela očividně většina pozemského lidstva, 
neboť již od nepaměti se na Zemi stále znovu válčí, protože ve většině lidstva číhá ustavičná, vzápětí 
propukající zášť a pomsta, touha zabíjet a vraždychtivost, které jsou od pravěkých dob zakotveny 
v charakterovém základu pozemšťanů, kteří se ale tyto zlé nešvary nesnaží odstranit, aby se konečně 
stali pravými lidmi. Pokud ovšem tyto zlé nešvary, které je nutno odstranit, nebudou konečně 
eliminovat, tak nebude existovat ani právo, ani rovnost, a ani mír, a tudíž se bude většina pozemšťanů 
naopak ihned chápat nějakého druhu násilí anebo přímo zbraní a bude zabíjet, pokud se vyskytne něco, 
co se bude vymykat všem takzvaným normám. 

Billy   Tohle chování pozemšťanů vyplývá celkově z pravěkých dob, jak jsem mohl se Sfath pozorovat 
a učit se při různých skocích, resp. cestách do minulosti staré asi 70 miliónů let a v dobách všech po této 
minulosti následujících, nadcházejících miliónů let. To, co tvrdí takzvaní vědci o tom, jak tehdy všechno 
bylo, odpovídá ryzím divokým domněnkám a fantaziím, neboť vše bylo úplně jinak, stejně jako mnohé 
další věci, které si archeologové atd. jednoduše plodí ve své fantazii a domýšlejí. Tehdy se totiž stalo, 
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že 7 rodů někdejších vyšších a nižších zvířecích bytostí3 atd. začalo prodělávat změny a dospívalo 
k proměnám, jež asi před 15 milióny lety nakonec vedly k tomu, že vzešly prvotní pravěké bytosti, které 
lze označit za první pralidské bytosti. V této souvislosti si vzpomínám na Messelský důl v Německu, kde 
jsme se Sfath nalezli prastaré zkameněliny jednoho zvířecího těla, jež bylo staré asi 50 miliónů let nebo 
tak, přičemž tyto zkameněliny následně nalezli i archeologové. Z těchto zvířecích bytostí – jak jsme se 
Sfath pomocí skoků do minulosti přes údobí miliónů let mohli pozorovat – potom v běhu mnoha miliónů 
let vzešly právě ty prvotní pralidské bytosti, to jest na základě změn a proměn. Toto se stalo takříkajíc 
skoro současně na celém světě, přičemž tento »současný« paralelní vývoj je nutno chápat v řádu 1 až 3 
miliónů let, v nichž se vyvinulo 7 různých ras, jež se zprvu právě podobaly pralidem. Toto se nicméně 
na Zemi neodehrálo na jihu Afriky, jak tvrdí vědci, nýbrž »současně« po celém světě. Země vypadala 
tehdy ještě naprosto jinak než dnes, a jinak vypadal i proces vzcházení a vznikání oněch prabytostí, 
o nichž lze říci, že se podobaly člověku a naprosto se odlišovaly od lidoopů, což je v rozporu s tím, co se 
tvrdí. Tyto bytosti se mezi sebou i mísily, a pokud byly pohlavně kompatibilní, tak z toho tedy zákonitě 
vzcházely i nové druhy, z nichž ještě dnes některé žijí po celé Zemi, jelikož se – byť jen velmi střídmě – 
ve velmi malých skupinách dále rozmnožovaly a byly schopny se tak zachovávat po milióny let 
až do dnešní doby. Tu a tam, a tedy zřídkakdy, bývají i pozorovány, fotografovány či filmovány, ale 
přemoudřelci jejich existenci přesto popírají. 

Nuže, k tomu, jak vypadal vývojový proces od pravěku do stadia, kdy vznikl člověk – který dnes žije na 
Zemi v nadměrných zástupech v rámci přelidnění (jež čítá více než 9,5 miliardy lidí, a je tedy 19násobné) 
a který svými machinacemi likviduje a vyhlazuje planetu, celou přírodou a její zvířecí a rostlinnou říši 
a ničí atmosféru a klima –, se pokusím některé věci vysvětlit. 

To můžu ovšem učinit jen v hrubých obrysech, abych pouze ukázal, odkud člověk vlastně přišel, přičemž 
můžu ke všemu podat skutečně jen velmi hrubé vysvětlení. Začnu tedy tím, co jsem viděl, pozoroval 
a učil se s pomocí Sfath. A tak vím, že tehdejší vyšší a nižší zvířata před 70 milióny lety začala v důsledku 
zcela přirozených evolutivních pochodů Země, planety, atmosféry, klimatu, zvířecí a rostlinné říše 
prodělávat obrovské změny, načež také probíhaly kompletní proměny nejrůznějších životních forem 
všech rodů a druhů, přičemž také probíhala počáteční stadia, z nichž nakonec vzešla nejranější bytost 
podobná člověku. Z toho plyne, že pozemšťana nedopravili na Zemi mimozemšťané, ale že je skutečně 
pozemským člověkem, jenž vzešel v běhu miliónů let z naprosto přirozeného evolutivního vývoje, a sice 
fakticky z určitých pozemských zvířecích tvorů, kteří byli naprosto jen masožraví, lovili ostatní zvířata 
a ta zabíjeli a požírali. Jiní byli býložravci a požírali maso jen »náhodně«, jako tomu bylo i v případě 
nižších zvířecích tvorů. Co se mimozemšťanů týče, tak o tom hovořit nechci, neboť ani vy Plejaren, ani 
já, s nimi nebo s jejich UFO nemáme nic co do činění. Co chci ale ještě říci, je to, že ta falešná tvrzení 
»Charlieho« Darwina, který opiloval dotyčné kosti, nemohou absolutně nikdy a za žádných okolností 
dokazovat původ pozemšťanů, jelikož člověk nepochází z opičích bytosti, nýbrž ze světa vyšších a nižších 
zvířat, která nepříslušela ani nepřísluší k opičí linii, ať už nejstarší či nejmladší. 

Zhruba před 70 milióny let existovalo tedy 7 rodů vyšších a nižších zvířecích tvorů – již vůbec nepříslušeli 
k liniím opičích bytostí –, kteří začali prodělávat nové změny a pozdější proměny a byla to čistě 
masožravá zvířata, která za účelem své potravy zabíjela a následně požírala jinou zvěř, anebo to byla 
nižší býložravá zvířata, jež se živila rostlinami. 

V běhu dalších mnoha miliónů let se 7 těchto vyšších a nižších zvířecích forem vyvíjelo přirozenými 
evolutivními proměnami a změnami v nové a člověku podobné tvory a v běhu mnoha dalších miliónů 
let v opravdového člověka. Avšak pud zabíjet za účelem obstarávání potravy a také pud bránit se 
za účelem vlastní ochrany ve smyslu sebeobrany založené na bojování až po samu smrt, tedy tyto pudy, 
které byly tehdejším vyšším a nižším zvířecím bytostem vlastní, v nich zůstaly zachovány, byť tyto bytosti 

 
3 Vyšší zvířecí bytostí je míněn savec, zatímco nižší zvířecí bytostí jiný druh zvířete; pozn. překl. 
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následně prodělávaly změny a četné proměny a staly se z nich bytosti nové, a tedy právě prvotně lidské. 
Tyto pudy byly od prvopočátku dány geneticky, a sice v závislosti na té které původní formě, resp. 
na tom kterém druhu vyššího či nižšího zvířete, a tudíž pud zabíjet za účelem získávání potravy nebo 
pud sebeobrany přešel i do oněch životních forem, jež se proměnily v nové bytosti. Tyto nové životní 
formy, tedy právě nejprvotnější lidské bytosti, se za účelem nutného obstarávání potravy a sebeobrany 
chovaly podle svých přijatých genetických dispozic přirozeně stejně jako ony životní formy, z nichž 
v běhu změn a proměn vzešly. V těchto nových bytostech, tedy v těch nejprvotnějších člověku 
podobných, se pomalu vyvíjela funkce mozku tak, že velmi pozvolna začal být schopen vyvíjet tupá hnutí 
uvědomělých myšlenek, z nichž se v běhu miliónů let začala utvářet forma, jež se byla schopna 
konstituovat v podobě pocitových hnutí. Vlivem těchto hnutí nabyly ony nové bytosti – které tedy 
na základě změn a proměn probíhajících po mnoho miliónů let vzešly z vyšších a nižších zvířecích bytostí 
– rovněž schopnosti ukládat si svými myšlenkami do sebe vznikající hnutí, a sice do následně vznikajícího 
bloku, v němž si mohly udržovat své vzpomínky. To vedlo dále k tomu, že se v běhu dalších miliónů let 
z tohoto bloku utvořilo něco, z čeho vzešlo to, že se vyvíjela hnutí dobra a zla, takže vzniklo toto »vnitřní 
definování«, z nějž v běhu dalších miliónů let vzešel »charakter«. Ten se v běhu času vyvíjel do stále 
vyspělejších stadií, a tudíž se nakonec onen odedávný, resp. prapůvodní pud zabíjení za účelem 
získávání potravy a pud sebeobrany oslabil a ztratil na síle a intenzitě, nicméně nebyl definitivně 
poražen. Z toho důvodu žel v pozemšťanech onen rys prvobytných bytostí zůstal dodnes zachován, 
a sice v hloubi jejich charakteru a v silnější či slabší podobě dle tohoto kterého pravěkého původu a dle 
toho, jak se sami snaží onen pravěký rys svého chování nově přetvořit v rys lidské bytosti, aby se 
od svého prabytostného chování oprostili a stali se opravdovými lidmi, kteří opatrují a chrání všechen 
život a nezabíjejí. 

Quetzal   To odpovídá tomu, jak se věci skutečně odvíjejí, když evoluce postupuje kupředu, přičemž 
formy nejvyspělejších individuí, jež z oněch proměn vycházejí, nemohou nebo nemusejí být nikterak 
člověčími nebo člověku podobnými bytostmi, jelikož to je tak různé, jak různé jsou vůbec samy životní 
formy. V tomto ohledu je tedy dána taková rozmanitost, jakou si pozemšťané nedokážou ani představit. 

Billy   To vím, ale řekni to těm velikášským rozumbradům, kteří jsou rezistentní vůči každému 
rozumnému slovu a kteří člověka označují za blázna, zvláště ti, kteří jsou »studovaní« a propadli bludné 
představě – jelikož se nyní honosí titulem vědce –, že spolkli všechnu moudrost světa, ačkoliv jejich 
moudrost je pochybná. Proto ani nevládne mír, jelikož lidé věří – přinejmenším jejich většina, která 
tvrdí, že ví všechno lépe –, že mír může být nastolen jen násilím a válkou, a že je tudíž nezbytné vyrábět 
zbraně. Chtějí-li ovšem lidé na Zemi skutečně vytvořit mír, tak k tomu v prvé řadě patří, aby v sobě 
vědomě potírali a odstraňovali své od pravěku děděné nutkání zabíjet, a tím i nutkání páchat násilí, 
a právě tak i nutkání bránit se až po zabití protivníka. To znamená, že se člověk musí stát skutečným 
a pravým člověkem, a rovněž i to, aby lidé na celé Zemi zastavili veškeré zbraňové produkce a aby 
výroba zbraní na světě ustala a byla zapovězena, přičemž je také nejnaléhavěji nutné prosadit mezi 
pozemšťany dlouholeté kontrolované zastavení porodnosti, aby se díky tomu skoncovalo s tím tuze 
všeničivým, všehubivým a vyhlazujícím chováním a aby bylo lidstvo drasticky zredukováno na počet 
pouhých 500 miliónů. Pokud by se jednoho dne – možná ve velmi vzdálené budoucnosti – všechno opět 
uvedlo do pořádku, tak by mohla Země unést maximálně 2 miliardy lidí, avšak tento počet by pak musel 
být udržován. Ale v současnosti může pouze tato míra 500 miliónů lidí zajistit, aby v následujících 
staletích zůstal na Zemi zachován život. A to se stane pouze tehdy, když bude konečně vytvořen mír, 
místo aby se válčilo. Žel ale vím, že většina lidstva začasté nechce jednat tímto způsobem, ba co víc, 
pozemšťané o tom dokonce ani nepřemýšlejí, a proto se bude dále odehrávat mnoho zlých, ničivých, 
likvidačních a výhubných věcí s nesčetnými mrtvými a obrovskou zkázou a ... Avšak pozemšťané chtějí 
všechno vědět lépe, a navíc jsou sobečtí, namyšlení, velikášští, a navíc si namlouvají, že jsou těmi 
největšími, a to v takové míře, že jakékoliv kázání o rozumu, lásce, svobodě a míru hrubě ignorují. 
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Quetzal   K čemuž je ještě nutno dodat, že jakákoliv rada bude patrně marná. 

Billy   Tak tomu žel u lidí ze Země je, přičemž bych v tomto ohledu nechtěl dělat rozdíly mezi pohlavími, 
což ovšem nijak nesouvisí s tím, že mužští pozemšťané jsou tím hlavním rodem, který vnáší 
do pozemského světa ustavičně nepříjemnosti, nouzi, nesváry, války, vraždy a destrukce, jakož i všechny 
možné zvrhlosti, devastace, vyhubování, strádání, bídu a vůbec všechno zlo. Toho se hrozím od té doby, 
co jsem schopen myslet. Když pomyslím jen na to, že každým dnem jsou nesčetné ženy znásilňovány 
a bity a že je jejich manželé či partneři úděsně týrají, tak ať příslušníky tohoto pohlaví, kteří dělají 
takovéhle věci, vezme čert, jak se říká, i když člověk není nábožensky věřící a je to prostě jen obrat, 
kterým si chce ulevit. A když se počestný člověk zamyslí nad tím, že v průměru každý druhý nebo třetí 
den je nějaká žena v Evropě zavražděna svým manželem, přítelem nebo bývalým manželem či přítelem, 
tak je každému vskutku do breku. 

Quetzal   V tomto ohledu je situace opravdu velmi zlá. 

Billy   To můžeš podtrhnout. – Přitom ale nechápu, proč se ženy upínají k takovýmto pochybným 
chlápkům, kteří je bijí, mlátí, bídně tlučou a ubíjejí k smrti nebo mrzačí. To, že ženy i přesto tvrdívají, 
že takovéhle ubohé kreatury milují, souvisí fakticky jen s chorobnými, holými iluzemi a nějakým druhem 
těžce definovatelné závislosti, ale vskutku nikterak s pravou láskou. 

Ani o lásku k člověku se tu v podstatě nejedná, neboť s ní to nemá naprosto nic společného, především 
nikoliv, pokud jde o jednotlivého člověka, který je údajně »milován« a který jako projev díku pak 
»milujícího« bije, tluče, mlátí, zraňuje, ba dokonce zavraždí. A že jsou všechny tyto poměry ještě více 
podporovány obrovskými přelidněnými masami, to je už tak chorobná pomatenost, že to již nelze 
vyjádřit slovy – přičemž idioti z řad vládnoucích činitelů ještě požadují, aby se plodilo více potomstva, 
a aby tedy počet lidstva ještě masivněji narůstal dalšími a dalšími porody. Navíc se pouze vinou 
pomateně přelidněných zástupů objevují choroby ve velkém formátu, stejně jako nákazy, epidemie 
a pandemie, jako např. koronavirus – o němž se stále ještě nebo opět tvrdí, že má přírodní původ, 
ačkoliv faktickým původcem je jeden Američan, který způsobil, že mohl vzniknout: V polovině 70. let 
byla totiž celá tato věc způsobena spolu s šéfem čínského státu, tedy že byla v běhu času vyvinuta 
v laboratoři tato nákaza a že začala zuřit po celém světě. Zejména se ve všech národech vzmáhají stále 
více a více rakovinné choroby všeho druhu, a sice u stále mladších lidí, a tedy již u dětí, přičemž 
přelidnění – kvůli němuž lidé vypouštějí chemikálie a páchají všechny své zločinné, ničivé, likvidační 
a výhubné machinace na planetě, v přírodě, její živočišné a rostlinné říši, na atmosféře a klimatu – 
povede k zániku veškerého života, pokud v lidech ze Země konečně nezvítězí rozum a soudnost. 

Quetzal   To se nestane, alespoň nikoli v dohledné době. Až tehdy, když ... 

Billy   Žel, a tak k tomu nevyhnutelně dojde, tedy k tomu, že ... 

Quetzal   Ty víš, co ti Sfath ... 

Billy   Ano, ano, vždyť to říkám jen tobě, neboť já vím, že musím tyto výpovědi nahradit trojtečkami. 

Quetzal   Dobrá, pak bude jistě i lepší, když toto téma ukončíme a budeme hovořit o jiných věcech, které 
budou mít čistě soukromý charakter a které pak nemáš vyvolávat ani sepisovat. Chci tedy povědět 
následující ...  
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FIGU má dva nové kanály na YouTube, na nichž se můžete dozvědět více o Billym, 

Plejaren a Nauce Tvořivé energie: 

Německy: 
FIGU 

Michael von Hinterschmidrüti 
@michaelvoigtlaender9492 

https://www.youtube.com/channel/UCvrDwu4PdnaX328s7n0PWVg 

 

Anglicky: 
FIGU 

Michael from Hinterschmidrueti 
@michaelvoigtlaender4347 

https://www.youtube.com/channel/UCVRSWBSZ7LszV1y7rlJ_dHA 

 

 
Neutrální informace k aktuální situaci a k ostatním důležitým tématům: 

FIGU 

Znamení doby – mimořádné vydání: 
https://www.figu.org/ch/verein/periodika/zeitzeichen 
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